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18 listopada 2014

O młodzieży na rynku pracy

O tym, jak wspólnie z organizacjami pozarządowymi pomagać młodzieży na rynku pracy
dyskutowali przedstawiciele Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Kielcach i instytucji
pozarządowych na specjalnej konferencji inaugurującej partnerskie działania na rzecz



O młodzieży na rynku pracy | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro O młodzieży na rynku pracy | 2

rozwiązywania problemów młodzieży w ramach programu “Gwarancje dla młodzieży”.

Konferencja odbyła się w Hotelu Qubus w Kielcach, a otworzył ją dyrektor Wojewódzkiego
Urzędu Pracy, Arkadiusz Piecyk.

– Cieszę się, że tak licznie przybyliście państwo na to spotkanie. Młodzi ludzie są w
szczególnie trudnej sytuacji na rynku pracy – nie mają doświadczenia, stażu pracy i często
również odpowiednich kwalifikacji do podjęcia zatrudnienia. Program Gwarancje dla
młodzieży ma to zmienić. Ma on zapewnić możliwość zdobywania przez młodzież
niezbędnego doświadczenia. Przede wszystkim będziemy pomagać młodzieży z grupy NEET,
czyli takiej, która się nie uczy, nie pracuje i nie podejmuje żadnych szkoleń. Młodzież ta
wymaga szczególnego podejścia, czasu i cierpliwości. Mam nadzieję, że wspólnie uda nam
się wypracować takie rozwiązania, które pomogą nam wybrać najlepsze sposoby pomocy jej.
Nie będzie to łatwe, ale mając takich partnerów jak państwo, mam nadzieję, że uda nam się
to zadanie zrealizować – powiedział Arkadiusz Piecyk.

„Gwarancje dla Młodzieży” to jeden z najważniejszych programów wspierających młodych
ludzi na rynku pracy. Wojewódzki Urząd Pracy w Kielcach, przygotowując się do jego
wdrażania, programuje nowe działania na rzecz aktywizacji zawodowej młodych
mieszkańców naszego regionu. W proces diagnozowania tych potrzeb mają zostać włączeni
przedstawiciele organizacji reprezentujących interesy młodzieży.

Szczegóły programu przedstawił Paweł Lulek z Wojewódzkiego Urzędu Pracy

– Partnerstwa, o których mówi program, pozwolą nam dopasować rozwiązania, które
będziemy wdrażać, do potrzeb młodych ludzi. Nikt nie jest bliżej ludzi niż organizacje
pozarządowe. Jesteście tu państwo zakorzenieni, reprezentujecie różne grupy odbiorców,
gdyż sama młodzież to grupa dalece niejednorodna i ma różne potrzeby. Wojewódzki Urząd
Pracy jak i całe Województwo Świętokrzyskie są bardzo dobrze przygotowane do
wykorzystania funduszy unijnych w nowej perspektywie programowania i ważne, aby
wykorzystać je na aktywizację młodzieży – powiedział Paweł Lulek.

W ramach programu odbędą się 3 edycje kilkugodzinnych warsztatów, na których będą
wypracowane konkretne postulaty i rozwiązania dotyczące skuteczności poszczególnych
form aktywizacji młodzieży. 11 grudnia odbędzie się również konferencja podsumowująca
wspólne działania, a wypracowane postulaty zostaną wdrożone w praktykę w 2015 roku w
programach realizowanych przez Wojewódzki Urząd Pracy.
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Podczas konferencji przedstawiano także problem wykluczenia społecznego, ewolucję
działań na rzecz rozwoju zasobów ludzkich z wykorzystaniem funduszy unijnych i praktyczne
aspekty działalności pozarządowej na rzecz młodzieży.

– Trzeba wiedzieć, co zostało zapisane w regionalnych strategiach, przede wszystkim
strategii innowacji – dokumentu bardzo dobrze napisanego, który wskazuje drogi rozwoju
Świętokrzyskiego. Bez tego uczelnie nie będą w stanie kształcić tych, którzy będą mieli
szanse na rynku pracy. Dobrze, że urzędnicy rozmawiają z tymi, którzy wiedzą, jakie
potrzeby mają ludzie młodzi – mówił Tadeusz Pęczek, prezes Zarządu Biura Polityki
Gospodarczej i Rozwoju Regionalnego EPRD.

Rolę i działalność organizacji pozarządowych działających na rzecz młodzieży w regionie
świętokrzyskim przedstawiła Barbara Zamożniewicz, Rzecznik Marszałka Województwa
Świętokrzyskiego ds. Młodzieży.

– Jest to program z olbrzymim budżetem i bardzo dobrze, że takie wydarzenie jak to odbywa
się. Bardzo rzadko się zdarza, aby jakaś organizacja tak otwarcie zaprosiła do konsultacji w
kwestii wykorzystania funduszy tych, którzy wiedzą o potrzebach młodzieży najwięcej. To
bardzo innowacyjny program i cieszę się, że organizacje pozarządowe są włączane w jego
realizację, gdyż poczują się również w obowiązku ograniczania bezrobocia wśród młodzieży
– powiedziała Barbara Zamożniewicz.
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